



DAGSORDEN FOR STUDIERÅDSMØDET

- Valg af referent **Rasmus Nymann er valgt til referent**
- Mangler der noget på dagsordenen? - **Nej**
- Akadimirådet - **Micheal vil orientere**
 - **Snack-automat, Det opsættes en automat. Det er i samarbejde med Arla, hvor deres produkter vil være i. Akademiet rådet skal finansiere det første år. Det koster ca. 7.000 kr. i vedligeholdelse.**

Efter år 1, så skal der gøres status. Hvis det er et positivt resultat, så kan det være at kantinen vil overtage driften af automaten.
 - **Status på HAV er der er 14-15 medlemmer. De er i gang med at kigge på deres vedtægter ift hvad de skal. Der er lidt undre over, hvorfor man er så mange og hvorfor de gerne vil have flere medlemmer.**

HAV skal haft lidt travlt med planlægning af Kapsejlads og begynder at arbejde med en retning for udvalget nu. Et forslag kunne være at lave en opslag for folk kunne sende en, hvad folk tænker HAV skal kunne. SÅ er der noget at arbejde med videre.
 - **Der er møde næste gang d 15/6-2026 i Akadimirådet.**



- Nyt fra holdene
 - Valgfagene skal være mere koncentratet end det er så meget spredt ud.
Det er fragmenteret fra andre fag og det er samtidig oveni, hvad man lære i andre fag. Det skal være målrette 2-3 uger
 - Man ville gerne have haft mulighed for at kunne evaluere ens valgfag ligesom der er blevet i salg
 - Området ude foran hovedindgang.
 - Der er Forespørgelse til skiltet der viser hvor mange pladser der er i p-huset om der kan blive lavet, er ved indgang længst mod syd.
Grunden er at man ville kunne spare noget tid uden at køre forgæves.
 - Forslag til at den kørsel ude foran hovedindgangen kun skal være gående
 - Et fortov (gul linje) på nedstående billede



- Salg af Redbull i kantinen kunne være fedt, da der er opbakning ud i klasserne
 - Tidligere på ens semester ville man gerne have et bedre overblik, hvornår eksamen er
 - Kroege på toiletterne på C-gangen. Det kan være træls man skal lægge ens ting på gulvet
 - Flere kroege til ens jakker i de store lokaler, så folk kan have deres jakke hængt op
 - Cykelpumpe genetableres og hvor henne? En bedre skiltning til pumpestationer ud foran Sønderhøj 30.
 - Mulighed for et område, hvor man kan spille Bordfodbold?
 - Der er der i Basement som man kan benytte. Det prøves der først
-
- Afslutning for i år - Rasmus H og Micheal vil gerne sige tak for i år.

Dato og tid: 04/05-2026 kl. 13:45

Lokale: SH-CS.23



- Evt.?
 - En fast lokale at holde møde i?
 - Enten Hans - Henrik eller Lars skal være kunne være med til mødet.
 - En mulighed for en tredje person kan være stedfortræder.
 - Torben overtager NM24 - post i studierådet efter sommerferien.

- Dato for møder 2026/2027 - Rasmus og Micheal har sat nogle datoer for møde.

De afventer at alle datoerne bliver godkendt ved Hans Henrik

- 22/9 -2026, KL: 13:45
- 3/11 - 2026, KL: 13:45
- 8/12 - 2026, KL: 13:45
- 2/2 - 2027, KL: 13:45
- 9/3 - 2027, KL: 13:45
- 4/5 - 2027, KL: 13:45